
Besluiten/afsprakenlijst raadscommissie 19 september 2022 19:30 uur
Plaats: Raadszaal, Raadhuis

Aanwezig:
de voorzitter: P. Oosterhof
de leden: 
CU/SGP: H. Sellies, E.C. Moerman, D. Stijf;
CDA: J.P. van Ark, J. Grotenhuis-van der Horst; 
VVD: N. Niessen, E. Stijnman;
GBP: W. de Weerd, L. Dokter; 
PvdA: S. Buist;
D66/GL: D.J. Landman-Kok; G. Kwekkeboom, J. Dikker Hupkes;

het college: burgemeester J.W. Wiggers, de wethouders W. Meijer, S.J.L. Nienhuis en W. van Ommen, 
gemeentesecretaris B. van Zuthem;
Ambtelijke organisatie (bij agendapunt 10): R. Klein Hulse, P. Blankman.

commissiegriffier: J. Kok;
griffiemedewerkster: B. Bessels.

A G E N D A 
Algemeen

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Het videoverslag is te raadplegen op de 
gemeentelijke website: Agenda Heerde - Commissie maandag 19 september 
2022 19:30 - 22:35 - iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl)
De heer van der Rhee, mevrouw van Amerongen en mevrouw Dijkstra zijn met 
kennisgeving afwezig.
De fracties D66/GL, CU/SGP, CDA en PvdA hebben rondvraagpunten aangekondigd.

2. Vaststelling agenda
De commissie besluit agendapunt 8 2e wijziging Algemene plaatselijke verordening 
gemeente Heerde 2021 te behandelen als bespreekstuk.
De agenda wordt vastgesteld.

3. Lijsten met aandachtspunten, toezeggingenlijst, moties en bestuursagenda
Geen opmerkingen.

4. Nieuws uit de Regio
Mevrouw Grotenhuis koppelt terug uit de Cleantechregio en het proces van de 
vertaling van de strategische agenda naar een uitvoeringsprogramma.
De heer Wiggers koppelt terug uit de Regio Zwolle en de daar besproken 
woningbouwprogrammering. Hij zegt toe de data van de daarover geplande 
bijeenkomsten voor raadsleden via de griffie door te geven.

Raadsvoorstellen

https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/1ccfb6ad-85f4-4cf8-86fe-53ae50f65f60
https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/1ccfb6ad-85f4-4cf8-86fe-53ae50f65f60
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5. Aanwijzing leden Regioraad Stedendriehoek

De commissie besluit dit punt door te geleiden naar de raad als A-onderwerp.

6. Vaststellen verordening nadeelcompensatie 

De commissie besluit dit punt door te geleiden naar de raad als A-onderwerp.

7. Vaststelling Bestemmingsplan Buitengebied West, De Steeg 18

De commissie besluit dit punt door te geleiden naar de raad als A-onderwerp.

8. 2e wijziging Algemene plaatselijke verordening gemeente Heerde 2021

Burgemeester Wiggers beantwoordt vragen van de heren Stijnman (VVD), Stijf 
(CU/SGP), Dokter (GBP), van Ark (CDA), mevrouw Landman (D66/GJ, de heer Buist 
(PvdA). De commissie roept de portefeuillehouder op dit instrument als ultimum 
remedium te gebruiken. In de casus die aanleiding geeft tot dit raadsvoorstel roepen 
de commissieleden de directbetrokkenen op om in onderling overleg tot een 
oplossing te komen.
De insprekers hebben geen gebruik gemaakt van de mogelijkheid te reageren op de 
wijze waarop de commissie met hun inspreekreactie is omgegaan.

De commissie besluit dit punt door te geleiden naar de raad als A-onderwerp.

9. MFA Centrum Wapenveld

Wethouder de heer Nienhuis en gemeentesecretaris de heer van Zuthem 
beantwoorden vragen van de heren Dokter (GBP), van Ark (CDA), mevrouw 
Landman-Kok (D66/GL), de heren Buist (PvdA), Niesen (VVD), Stijf (CU/SGP), 
Dikker Hupkes (D66/GL).
Na de aanbestedingsprocedure worden een aantal uitvoeringsvraagpunten ter hand 
genomen en nader ingevuld. Wethouder de heer Nienhuis zegt toe na de 
aanbestedingsprocedure periodiek terug te koppelen maar de raadscommissie over 
de voortgang en de stand van zaken. Bij onverhoopte budgetoverschrijding liggen er 
drie scenario’s voor: terugkomen bij de raad, kwaliteit van het plan aanpassen, 
investering op de lange baan schuiven. 
De commissieleden roepen het college op om in het MFA ook een horecafunctie voor 
de gemeenschapsruimte onder te brengen. De commissie pleit voor een zo spoedig 
mogelijke start van de vervolgprocedure(s). 

De commissie besluit dit punt door te geleiden naar de raad als B-onderwerp.

Pauze
10. Vaststelling Transitievisie Warmte gemeente Heerde 

Wethouder de heer Meijer beantwoordt met ondersteuning van mevrouw Klein Hulse 
en de heer Blankman vragen van mevrouw Grotenhuis (CDA), mevrouw 
Kwekkeboom (D66/GL, de heren Buist (PvdA), Stijnman (VVD) mevrouw Moerman 
(CU/SGP), de heer de Weerdt (GBP), mevrouw Landman (D66/GL). 
Enkele aandachtspunten uit de discussie: betaalbaarheid/financiering, inschakeling 
energy service companys, tussentijdse evaluatie, voorbeeldfunctie gemeente, 
promotie isolatiemaatregelen, rol Triada bij huurwoningen, belastbaarheid 



3

stroomnetwerk, rol rijk en provincie, relatie met andere visies zoals RES, raadsmotie 
2021-08, uit te voeren onderzoeken, relatie met energiearmoede, wijkgerichte 
aanpak.

De commissie besluit dit punt door te geleiden naar de raad als B-onderwerp.

11. Begrotingswijzigingen Omgevingsdienst Noord-Veluwe (ODNV)

Wethouder de heer Nienhuis beantwoordt vragen van de heren Dikker-Hupkes 
(D66/GL); Buist (PvdA), Stijnman (VVD), Sellies (CU/SGP), de Weerdt (GBP), 
mevrouw Grotenhuis (CDA).

De commissie besluit op voorstel van de fractie D66/GL dit punt door te geleiden 
naar de raad als B-onderwerp.

Adviezen/bespreken
12. Memo actieve raadsinformatie 2022-69 Wapenvelder Zand 2

o.v.v. van de fractie PvdA

De heer Buist geeft een toelichting op het verzoek om agendering van deze memo 
ARI en spreek zijn zorg uit voor de huisvestingsproblemen van de betrokken 
inwoners.  Burgemeester de heer Wiggers geeft een korte toelichting op de Memo 
Ari, de gegeven antwoorden van het college en het beoogde vervolgproces. 

De commissie besluit kennis te nemen van de memo Ari 2022-69 Wapenvelder Zand 
2

Ter kennisname
13. Afsprakenlijst commissievergadering 20 juni 2022

Zijn er geen opmerkingen over de afsprakenlijst.

Slot 
14. Rondvraag 

De fractie D66/GL vraagt naar:
- de capaciteit van het elektriciteitsnet (de heer Dikker Hupkes);

Wethouder de heer Meijer beantwoordt de vraag onder verwijzing naar 
eerder verstrekte informatie bij de RES en startnotitie zonne-energie.

- De procedure voor een natuurvergunning bij de provincie het bouwen van 24 
woningen Gruttoweg (mevrouw Landman). 
Wethouder de heer Nienhuis geeft een toelichting op het proces voor het 
bouwen van 24 woningen Gruttoweg.

De fractie CU/SGP (de heer Sellies) vraagt naar de aanleg van beplanting aan de 
Andoornstraat te Heerde.
Wethouder de heer Nienhuis geeft een toelichting op het gewijzigde beplantingsplan.

De CDA-factie (Joke Grotenhuis) stelt enkele vragen over de gevolgen van de 
energieprijzen voor verenigingen en de opstelling van een plan van aanpak voor de 
energiecrisis.
Wethouder de heer Nienhuis en wethouder de heer Meijer antwoorden op de vragen 
van mevrouw Grotenhuis. Er zijn gesprekken met enkele instellingen.
Over het plan van aanpak verwijst de heer Nienhuis naar de Memo Ari van 23 
augustus en maatregelen voor gemeentelijk vastgoed. 
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De fractie PvdA (de heer Buist) stelt enkele vragen over de energie-uitkering en 
armoedebestrijding (verhoging energietoeslag tot 130% minimumloon; andere 
maatregelen om verlichting te brengen);
Wethouder de heer Meijer geeft aan dat het college op korte termijn een notitie 
hierover bespreekt. Zo spoedig mogelijk volgt daarover informatie. Cliënten worden 
actief geholpen.

15. Sluiting
De voorzitter sluit om 23:00 uur de vergadering.


